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ÅRSBERETNING 2024 
 

1 Innledning 

Aktivitetene i Venner av Bærum sykehus har i 2024 vært om lag på nivå med 2023. 
Årsmøtet i 2024 ble avholdt i tråd med vedtektene.     

2 Styret  

Styret har i perioden bestått av: 

• Stig Grydeland, leder 

• Kari Brodin Seljelid, nestleder  

• Beate Keyser Frølich 

• Sonja Wiencke Welde 

• Joar Nybo 

• Harald Sævareid 

Torild Røren gikk ut av styret i perioden.  

Harald Sævareid har vært redaktør av VaBS-nytt. Kari Brodin Seljelid har vært 
nestleder, medlem i redaksjonskomiteen og referent fra styremøter og årsmøte.  

Beate Keyser Frølich har vært ansvarlig for søknader om økonomisk støtte til 
opplæring og til utstyr. 

Sonja Wiencke Welde har hatt ansvaret for flygelspillere, minnegaver og 
sykehusverter i samarbeid med Bærum sykehus.   

Joar Nybo har hatt ansvaret for budsjett, regnskap og medlemsregister.   

 

3 Styrets arbeid 

3.1 Styret 

Til sammen ble det avholdt 7 styremøter i 2024 med 46 saker på dagsorden.  

Av saker styret har vært opptatt kan nevnes 

• 100 års jubileum Bærum sykehus. 

• Kvinnehelse 

• Fødetilbudet ved Bærum Sykehus 

• Utvikling av tilbudet innen ryggkirurgi 

• Formidling av forskningsresultater 

 

Det har vært avholdt et styreseminar med sikte på prioritering av tiltak og 
arbeidsfordeling. Arbeidet i foreningen vår er frivillig, flere i styret er yrkesaktive og 
det har vært viktig å finne en rimelig fordeling av arbeidsoppgaver mellom 
medlemmene som også er tilpasset kompetanse og interesse.  

Alt styrearbeid skjer nå på StyreWeb og det arbeides videre med å bygge opp det 
elektroniske dokumentarkivet. Arbeidet med å utvikle våre digitale plattformer har hatt 
oppmerksomhet og har det fortsatt. Målsettingen er høyere aktivitet i 2025.  
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3.2 Kontakten med sykehuset 

Det har vært avholdt flere møter med sykehusets ledelse og det er etablert gode 
kommunikasjonskanaler med viktige kontaktpersoner på sykehuset. Dette gjelder 
både Vestre Viken helseforetak og Bærum sykehus. 

Representanter fra Venner av Bærum sykehus har deltatt på forskjellige 
arrangementer og seminar i regi av sykehuset. 

 

3.3 Sandvika byfest 

Venner av Bærum sykehus hadde stand alle dager. Fin anledning til å fremheve 
både foreningen vår og sykehuset vårt.   

  

3.4 Media 

Det er skrevet innlegg i Budstikka om flere av de sakene styret har arbeidet med. 
Kontakten med Budstikka er god. 

 

3.5 Flygelspillere  

Det er nå 4 faste pianister som spiller på flygelet i resepsjonen etter en turnus.  De 
får et honorar for dette av Venner av Bærum sykehus. Dette er et miljøtiltak til glede 
for pasienter, ansatte og pårørende. Pianistene  fikk alle en blomst til  jul fra Venner av 

Bærum sykehus som takk for engasjementet. 

 

3.6 Sykehusverter   

Det er nå 21 sykehusverter og 6 tilkallingsvikarer som gir praktisk hjelp til pasienter, 
pårørende og besøkende.  Det er for øyeblikket ikke behov for flere.  Turnus blir nå 
laget av Venner av Bærum sykehus.   

Det blir arrangert to samlinger årlig, sommer og juleavslutning som Venner av 
Bærum sykehus støtter økonomisk.   

 

3.7 Velferd  

Det ble gitt to store blomsteroppsatser i resepsjonen til jul. Æresmedlemmer fikk 
også en blomsterbukett. I tillegg ble det også gitt blomster til pianistene. 

 

3.8 Medlemmer  

Pr. 31.12.24 hadde vi 1541 betalende medlemmer som enkeltmedlemmer, 
familiemedlemmer eller organisasjoner, en nedgang på 138 fra 2023. Vi fikk 28 nye 
medlemmer i 2024. Vi hadde i tillegg 67 frimedlemmer og 2 æresmedlemmer. 

 

3.9 Kurs 

Det ble i 2023 innvilget 54 søknader fra ansatte på Bærum Sykehus om deltagelse 
på kurs/kompetansebygging.  Det var områder innenfor medisin, kirurgi, anestesi, 
intensiv, fysioterapi, gynekologi, operasjon og digitale kurs. I tillegg fagdager og 
konferanser.  
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4 Redegjørelse om årsregnskapet  

4.1 Inntekter  

Inntektene består blant annet av medlemskontingenter kr 453 444 (en nedgang på kr 
28 906 fra 2023)   og minnegaver i forbindelse med begravelser og bisettelser kr 57 
750. Vi har i 2024 mottatt testamentariske donasjoner fra Gerd Jorunn Undalls 
dødsbo på kr. 4 667 000 og fra Grete Navestads dødsbo på kr. 200 000.  

Ved utgangen av 2024 var det ubetalt medlemskontingent på til sammen kr 29 050, 
se også note i regnskapet. Dette etter at medlemmene har fått faktura og 2 purringer 
i løpet av året. 

 

4.2 Driftskostnader  

Den største driftskostnaden er trykking og porto for medlemsbladet VBS-Nytt med  

Kr 94 296. Det ble utgitt 2 medlemsblad i 2024, mot 3 tidligere år. Honorar til styre og 
revisor utbetales ikke. 

  

4.3 Kurs til ansatte på Bærum sykehus 

Venner av Bærum sykehus har i 2024 utbetalt kr 106 302 til 33 ulike helsefaglig kurs 
for helsepersonell.  

 

4.4 Annen støtte og bidrag til Bærum sykehus  

I 2024 har Venner av Bærum sykehus bevilget kr 428 818som økonomisk støtte til 6 
ulike anskaffelser og tiltak ved Bærum sykehus.  

 

5 Styrets vurdering 

Styret vurderer tilstanden i Venner av Bærum sykehus som god. Foreningen har en 
sunn økonomi. Donasjoner har i 2024 vært på et særlig høyt nivå.   

Styret ser det imidlertid et klart behov for å arbeide videre med medlemsverving og 
langsiktig finansiering av virksomheten. Medlemsmassen blir stadig eldre og avgang 
er større enn tilgang.  

For 2025 vil styret særlig være opptatt av 3 saker: 

• Utvikling av strategiske satsningsområder i tråd med sykehusets 
prioriteringer. 

• Budsjettsituasjonen og vedlikeholdsprosjekter ved Bærum sykehus. 

• Medlemsverving og langsiktig finansiering.   

 

 

 

Bærum, 26. mars 2025 

 

Stig Grydeland/s/ Beate Keyser Frølich/s/ Joar Nybo/s/  

 

Kari Brodin Seljelid/s/  Sonja Wiencke Welde/s/ Harald Sævareid/s/ 
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